





Warm greetings to all COA Middle school families on these upcoming spring days from the After School Program (ASP) supervisor, Margarita Kashirskaia. As we returned to in person learning, and by parent/guardian request, we decided to open a fully functioning After School Program. Our working hours are Monday- Thursday 3:40-5:30pm, and Friday 12:45-5:30pm. This was the best solution in meeting the requests of COA family's needs and supporting the

March 2022

Our ASP program assists students in academics and extracurricular activities with enrichment clubs to raise the quality of students' academic achievement and

their motivation to be on track.

There are five ASP clubs: Homework Support, Craft, Music, Sports, and Intellectual Board Games. With great excitement we are awaiting four new upcoming clubs: Dance, Gymnastics, Etiquette and Art. Students participate in each club twice a week and can easily switch from one activity to another. Our ASP program helps students improve their academic abilities and life skills. Our ASP curriculum helps them deal effectively with the demands and challenges of today's life. Our extracurricular activities, such as Music, Sport, Craft and Academic club offer opportunities for students to learn the values of teamwork, individual and group responsibility, physical strength and endurance, competition, diversity and a sense of culture and community.

students and parents.

It pleases me every time I hear our students talk about ASP schedule and their upcoming clubs with excitement. Most of them like sharing their achievements whether it may be music or craft.

A hot meal is offered to all students during ASP. This aspect is important for students as they spend a much longer time in school.

After School Program is in high demand as we have many working parents/guardians. ASP gives our students an opportunity to spend their free time effectively and have lots of fun with their classmates and friends.

I would like to give a huge "Thank you" to our students and parents/guardians for their trust and their active involvement in our process as well as reacting quickly to all of my communications and requests. The ASP team tries to do their very best and definitely puts the effort to productively work with our students.

I am also very grateful to our Admin team for their support and flexibility. Giving us the chance to plan, predict, change, improve and implement new things to ASP program as "Whatever it takes our kids, are worth it."

Enrollment into ASP program for 2022/2023 school year will be open April 1st, 2022. Please visit coamiddle.org for more information.

Don't miss the enrollment time!

Thank you,

Margarita Kashirskaia COA MS ASP Supervisor







Теплые приветствия в эти весенние дни всем семьям средней школы СОА от руководителя программы продленного дня Маргариты Каширской. Поскольку мы полностью вернулись к очному обучению в этом учебном году, по просьбе родителей было принято решение открыть в средней школе программу продленного дня полного цикла. Программа работает с понедельника по четверг с 3:40 до 5:30 и в пятницу с 12:45 до 5:30.

March 2022

Данное решение было принято в ответ на просьбу родителей касательно предоставления дополнительной поддержки нашим учащимся во внеурочное время. Программа продлённого дня средней школы СОА помогает учащимся как с академической успеваемостью, так и с организацией досуга и участием в различных кружках по интересам. Участие в программе продленного дня помогает учащимся

развивать и совершенствовать академические навыки, а также повышает их мотивацию для того, чтобы хорошо учиться.

На сегодняшний день в рамках программы продленного дня работают пять кружков: академическая поддержка, рукоделие, музыка, спорт и интеллектуальные настольные игры. Мы с нетерпением ждем открытия еще четырех кружков в ближайшее время - по танцам, гимнастике, этикету и изобразительному исскуству. Все учащиеся, посещающие программу продленного дня, имеют возможность участвовать в каждом кружке два и более раз в неделю и могут с легкостью переходить из одного кружка в другой.

Программа продленного дня средней школы СОА помогает учащимся приобретать и совершенствовать жизненно-необходимые навыки. Участие в программе также способствует тому, чтобы учащиеся могли приспособиться к постоянным изменениям в окружающем их мире и осознано делать правильный выбор в любых ситуациях. Благодаря участию в различных кружках наши дети учаться понимать значимость таких важных навыков как работа в команде и личная ответственность, поддержка физического здоровья и развитие выносливости, здоровое отношение к соревновательным моментам, понимание культурных навыков и важности общности.

Я всегда рада слышать обсуждения учащихся, с нетерпением ожидающих начала кружков у доски с расписанием. Многие дети с удовольствием деляться своими достижениями на занятиях по рукоделию и музыке.

Всем учащимся, записанным на программу продленного дня, ежедневно предлагается горячий ужин. Это очень важно для детей, так как они проводят в школе много времени.

Программа продленного дня средней школы СОА пользуется большим спросом, так как многим родителям удобно забирать детей после работы. Родители знают, что программа дает их детям возможность проводить внешкольное время эффективно и получать массу удовольствия вместе с одноклассниками и друзьями, посещая различные кружки.

Я хотела бы поблагодарить наших учащихся и их родителей за доверие и активное участие в программе продленного дня, а также за быстрое реагирование на мои просьбы и сообщения. Коллектив сотрудников программы продленного дня прилагает все усилия для того, чтобы работа с учащимися была продуктивной и интересной. Я также благодарна команде администраторов средней школы СОА за их поддержку во всем, что касается планирования, совершенствования и внедрения новых направлений в программу продленного дня. "Чего бы Это ни Стоило, Наши Дети Этого Достойны".

Зачисление на программу продленного дня на следующий 2022-23 учебный год будет открыто с 1 апреля 2022 г. Подробную информацию можно найти на нашем сайте <u>coamiddle.org</u> Не пропустите время зачисления!

С благодарностью,

Маргарита Каширская Руководитель программы продленного дня средней школы СОА



Important upcoming dates and events Важные события и мероприятия





Ô

Virtual Coffee with the Principal

March 9, 2022 • 8:30-9:00

Join us for a cup of fresh brew and the latest school updates. A monthly opportunity for all our families to meet with COA Middle administrators and ask any questions.

bit.ly/coams_cwpmar9

Find us online: www.coamiddle.org

Join us on Social Media:

OInstagram : coa_ms

twitter: COA_middle

€ GommunityOutreachAcademyMiddle





Mar 1: Zoom Parent Meeting with COA Director Mrs. Larissa Gonchar, 6pm Mar 1-3: Parent Teacher Conferences; MINIMUM DAYS Mar 8: COA SSC&DELAC Meeting, 5pm Mar 9: Coffee with the Principal, 8:30am Mar 10: End of 3rd Quarter Mar 10: "School&Family", 8:00-8:30am on ethno.fm or 87.7 FM Mar 25: Prospective 6th Grade Students Orientation @ COA ES





(TK-5) 5640 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652

SCHOOL YEAR 1ST DAY OF SCHOOL

2022_2023

- AUGUST 8, 2022

OPEN ENROLLMENT

TK-5 (916) 286-1910 OUTREACHACADEMY.ORG

> 6-8 (916) 286-1908 COAMIDDLE.ORG

OMMUNIA